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Et tiltag fra Hedensted kommune blev drøftet, idet Lokalrådet umiddelbart har fået et ekstra link til 
kommunen, idet skoleinspektør Lars Mikkelsen er blevet nævnt som mand, der kan få nemmere vej 
gennem systemet. Dette skulle vist være et vink om, at der ikke sker for meget i Ølsted. Dette tiltag 
vil Lokalrådet benytte sig af i det omfang, hvor det findes nyttigt. Glemmes skal imidlertid ikke den 
direkte kontakt med kommunen, der må være essensen i Lokalrådets eksistens. Det kan derfor blive 
Lars, der fører os til de rigtige kontakter i kommunen og som vi derefter klarer på egen hånd. 
 
Den midlertidige formand, Willy Klausen, bød velkommen til generalforsamlingen, hvor der, 
udover bestyrelsen, suppleanter og revisor var mødt 5 personer op. 
 
Første punkt på dagsordenen var valg af dirigent og foreslået Verner, som uden modkandidater blev 
valgt. 
 
Verner konstaterede, at indkaldelse var lovlig i.h.t. vedtægterne, og gav straks ordet videre til 
formanden. 
 
Formandens beretning. 
2017 har været et noget besværligt år. Vores nu afgåede formand Sten Kristiansen har, grundet både 
arbejdsmæssige forandringer med natarbejde, samt familierelaterede problemer med sygdom i den 
nærmeste familie, ikke kunnet varetage opgaven. De informationer, der er tilgået Sten fra f.eks. 
kommunen er således ikke blevet videreformidlet til den øvrige bestyrelse. 
 
Dette skal imidlertid ikke overskygge den store indsats, som Sten har ydet i mange år, og som har 
betydet meget for både lokalråd og byen. Mange møder med kommunen og andre offentlige 
instanser har været medvirkende til tildeling af store tilskud. En stor indsats i forsøget på at få et 
supermarked til byen har han ydet.  Derudover har han en stor andel i at vi fik gennemført 
skovrejsning. En stor tak til Sten. 
 
Flaganlæg 
1.1.2017 blev de lykkelige ejere af flaganlægget. Dette tiltag skal danne grundlag for en 
indtægtskilde for Lokalrådet. Anlægget med ansvar og vedligeholdelse samt for planlægning og 
gennemførelse af flagning i byen er nu helt overdraget til Lokalrådet. Anlægget blev overdraget for 
kr. 1,00 fra Grundejerforeningen. 
 
Moti-Moti 
App. til løbe- vandreture i Ølsted er fortsat under udarbejdelse. Tekniske problemer har udsat 
projektet. 
 
Info-tavle 
Det er blevet en besværlig opgave at få opsat elektronisk infotavle ved indfaldsvejen fra 
Landevejen, og vi må nok anse opgaven for opgivet på nuværende tidspunkt. Alternative ideer med 
info-standere med skrevet tekst opsat på strategisk rigtige steder er foreslået og bør opfølges. 
 
Foreningernes/borgernes Hus 
Blev startet op i foråret 2017 som en 5-års plan med henblik på spejdernes genhusning. Ideen blev 
og bliver videreført som et fælles samlingssted for diverse foreninger o.m.a. i Ølsted. Skitse over 
projekt er udarbejdet af arkitektfirmaet Kloden. 
 
 



Fartbegrænsning Bottrupvej og Kirstinelundsvej. 
Dette er et projekt for den nye bestyrelse. 
 
Støjdæmpning ud mod Landevejen 
Det er det fortsat aktuelle emne, der har været drøftet i uendelige tider. Men vi bør fortsætte med 
projektet. 
 
Fondsgruppen 
Har skaffet store beløb til vores Byparkprojekt og det må vi have ført videre. 
 
Byparken 
Projekt By-Park startede i 2015. Der er indsamlet, søgt og rejst midler for i alt kr. 430,000,-. Ølsted 
vil gerne takke de mange frivillige, der har bidraget til færdiggørelse af anlægget. Det frivillige 
arbejde har betydet at vi (og ungerne) har fået næsten det dobbelte af hvad vi havde opnået, hvis vi 
skulle have betalt os fra det. 
Mangler: Borde og bænkesæt, der allerede eksisterer men blot have en renovation, opjustering af 
hytter, flisearbejder i forbindelse med bænkene. 
 
Økonomisk støtte fra Kommunen. 
I henhold til skrivelse fra Susanne Ernst har det i 2017 været mulighed for at søge om tilskud til 
administration. Der har desuden været penge i Landdistriktspuljerne og i en kulturpulje. Disse er 
ikke blevet søgt, men Susanne har meddelt, at de samme muligheder er aktuelle i 2018. 
 
Fortov ved Friggsvej og udstykning af yderligere byggegrunde 
Fortov vil blive lagt i foråret 2018 og der er 10 nye grunde under byggemodning.  
 
Nuværende udstykning 
Området er i det store og hele færdig anlagt og mangler kun overdragelse fra kommunen. Her 
kommer grundejerforeningen ind i billedet. 
 
Regnskab. 
Bent aflagde et revideret regnskab med bilag. Regnskabet var fint og overskueligt sat op med 
nødvendige underbilag og vi må konstatere, at Lokalrådet fortsat ikke har de store midler at gøre 
godt med. Regnskabet er offentliggjort på Ølstednyt. 
 
Valg af Bestyrelse. 
Der var 3 medlemmer på valg. Da ingen af disse kunne eller ville genopstille, blev bestyrelsen valgt 
som følger: 
 
Formand    Næstformand    Kasserer 
Christian Madsen   Kasper Hingebjerg   Bent Mark Pedersen 
Friggsvej 7    Bankagervej 56   Bakkevej 11 
Tlf. 25 26 48 67   29 37 53 76    20 96 79 72  
christian.madsen@mproject.dk kasper@hingebjerg.eu  benmark@hafnet.dk 
 

Menige medlemmer 
Jakob Pedersen  Mark Jensen 

    Linde Alle 25   Højagervej 16 
    22 16 57 26   24 41 91 55 
    jbolvig77@gmail.com mark@brugtvognsbasen.dk  
 
 



Suppleanter       Revisor 
Peder Sørensen      Verner Pedersen 
Ramsherredvej 12      Skolevænget 2C 
60 78 21 93       20 81 42 69 
dorthe_og_peder@hotmail.com    vernerpedersen@gmail.com 
 
Piet Sørensen 
Bankagervej 71 
28 59 15 37 
piet@hafnet.dk 
 


